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25 834 Problematiek rondom asbest 

Nr. 103  BRIEF VAN DE STAATSSECRETARIS VAN INFRASTRUCTUUR EN 
MILIEU 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 5 november 2015 

De vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu vraagt om een reactie 
op de berichtgeving in de media over een mogelijk Nationaal Deltaplan 
Asbestsanering. In het plan geeft LTO een goede schets van de stand van 
zaken van het aantal bestaande asbestdaken in Nederland. 

Daarnaast doet LTO een aantal suggesties voor een verbeterde aanpak. 
Een van de suggesties die LTO doet, is het opstellen van een subsidiere-
geling door het Rijk. Dat is inmiddels in gang gezet; een subsidieregeling 
treedt in januari 2016 in werking. Ook stelt LTO intensieve samenwerking 
voor om alle eigenaren van asbestdaken te ontzorgen. 

Het saneren van een asbestdak kan voor de betrokken eigenaren een 
opgave zijn. LTO stelt voor om de eigenaren te helpen door regionaal de 
aanpak te bundelen. Ik vind dit een goede aanpak en heb waardering voor 
het initiatief en ook voor de ondersteuning die andere partijen zoals de 
Bond voor Verzekeraars, Bouwend Nederland, Aedes, en VNG hieraan 
geven, zoals ook aangegeven in de beantwoording van vragen van het lid 
Smaling.1 Deze partijen, en bijvoorbeeld ook de Inspectie SZW, maken 
onderdeel uit van het samenwerkingsverband dat het Ministerie van 
Infrastructuur en Milieu heeft opgezet om te monitoren of de subsidiere-
geling de gewenste aanjaagfunctie heeft. 

De Staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu, 
S.A.M. Dijksma

1 Aanhangsel Handelingen II 2015/16, nr. 420
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